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پیکارهاى کشتى آزاد قهرمانى جوانان جهان در 
حالى هفته گذشته با قهرمانى مقتدرانه تیم ایران 
به پایان رســید که موضوع مهم مربیان سازنده و 
توجه به این افراد گمنام مطرح شــد. به گزارش 
ایرنا، رقابت هاى کشتى آزاد قهرمانى جوانان جهان 
روزهاى 25 تا 27 مردادماه در شــهر اوفا روسیه 
برگزار شــد و در پایان تیم ایران توسط رحمان 
عموزاد خلیلــى، عرفان الهــى، محمد نخودى، 
امیرحسین فیروزپور و على اکبرپور در اوزان 61، 
70، 79، 86 و 125 کیلوگرم به مدال طلا، مهدى 
حاجیلوئیان در وزن 92 کیلوگرم به مدال نقره و 
علیرضا عبداللهــى در وزن 97 کیلوگرم به مدال 
برنز دست یافت. تیم ایران با کسب 5 مدال طلا، 
یک مدال نقره و یک مدال برنــز و 178 امتیاز با 
اقتدار در کشــور روســیه کاپ قهرمانى را از آن 

خود کرد.
این قهرمانى در حالى به دست آمد که تیم ایران 
24 سال پیش و در رقابت هاى جهانى 1997 در 

کشور فنلاند صاحب 4 مدال طلا شده بود.
شــیرینى این قهرمانى و دلاورى هاى آزادکاران 
جوان و مبارزه هاى جســورانه و رو به جلو آنان از 
این مهم بود که تیم ملى کشتى آزاد در بازى هاى 
المپیک توکیو نتوانست عملکرد نه چندان خوبى 

را به دست آورد.
بعد از شــیوع ویروس کرونا و تعلیق مســابقات 
ورزشــى، مســابقات قاره اى و جهانى کشتى در 
سال 2020 و مسابقات کشتى در رده هاى سنى 
نوجوانان و جوانان در این سال به طور کلى برگزار 

نشد.
پیکارهاى جهانى ســال 2019 در شــهر تالین 
استونى برگزار شــده بود که تیم ایران با دو مدال 
طلا و یک نقره و یک برنز عنوان سوم را به دست 
آورده بود و طى دو سال گذشــته مسابقات رده 
جوانان برگزار نشده بود و بسیارى از آزادکاران این 
رده سنى یا نوجوانانى که پاى در رده سنى 18 و 
19 سال گذاشته بودند در شهرهاى خود زیر نظر 

مربیان سازنده تمرین مى کردند.
تنها مســابقاتى که برخى آزادکاران توانســتند 
در شــرایط کرونایى عرض اندام داشــته باشند، 
مســابقات لیگ در ســال 1399 بود و بعد از آن 
پیکارهاى انتخابــى تیم ملى کــه فروردین ماه 
امسال در تهران برگزار شد. حمیدرضا رضازاده در 
خلیل شهر بهشهر، یاسر طهماسبى مربى سازنده 
عرفان الهى در تنکابن، سعید احمدى مربى سازنده 
محمد نخودى در جویبــار، بهروز نیک نژاد مربى 
سازنده امیرحسین فیروزپور، ابراهیم اکبرپور پدر 
و مربى على اکبرپور دارنده طلاى جوانان جهان، 
فرهاد اسماعیل نژاد مربى سازنده مصطفى رضایى 
دارنده نقره نوجوانان جهان در نوشهر، على خدایى 
و حسن اسماعیل نژاد، ناصر گیوى مربى سازنده 
محمدعلى و محمدرضا گرایى در شــیراز، نظام 
حسینى مربى سازنده امیررضا ده بزرگى دارنده 
طلاى نوجوانان و جوانان جهان و محمدآذرم دخت 

دارنده برنز جوانان جهان، محمدصفرزاده مربى 
سازنده امیرمحمد بیات در شــهررى و بسیارى 
دیگر از مربیان گمنام و زحمتکشــى که با وجود 
زحمات فراوان و تربیت شــاگردان هیچگاه نامى 
از آنان برده نشده و نقشــى از آنان در قهرمانى ها 

دیده نمى شود.
بعــد از قهرمانى مقتدرانه تیم ملى کشــتى آزاد 
جوانــان شــاهد آن بودیم که برخــى از مربیان 
تیم هاى ملى در مقاطع مختلف، این قهرمانى ها 
و سازندگى ها را به نوعى به خودشان ربط دادند در 
حالى که قهرمانى تیم کشتى آزاد جوانان در حالى 
به دست آمد که در دو سال گذشته هیچ مسابقه 
رسمى نداشتند و مانند گذشته کشتى گیران نزد 
مربیان سازنده خود تمرین مى کردند. به طور حتم 
بازیگردان و برنده اصلى موفقیت تیم هاى کشتى 
آزاد و فرنگى نوجوانان و جوانان در پیکارهایى که 
چندى پیش در مجارستان یا هم اکنون در روسیه 
در جریان است، مربیان سازنده شهرستانى هستند 
و به همین دلیل پایه و اساس قهرمانى تیم کشتى 
آزاد جوانان یا کسب مدال توسط نوجوانان آزادکار 
و فرنگى کار مربیان سازنده در شهرستان ها هستند. 
یکى از مشکلات فعلى کشتى کشورمان که علیرضا 
دبیر بارها به آن اشاره کرده کاهش جمعیت 1/5 
میلیون نفرى 20 سال گذشته به 50 هزار نفرى 
است که سبب شده کشتى ملى نیز تحت تأثیر این 

موضوع قرار گیرد. براى حل این مشکل آموزش و 
تربیت مربیان در روستاها، شهرستان ها و استان ها 
باید در دســتور کار قرار گیرد و ایــن مهم جز با 
حمایت و توجه به مربیانى که هم اکنون در سراسر 

کشور فعالیت مى کنند به دست نخواهد آمد.
رقابت هاى کشــتى فرنگى نوجوانــان قهرمانى 
جهان روزهاى اول تا سوم مرداد در شهر بوداپست 
مجارستان برگزار شد و در پایان تیم ایران توسط 
سیدمصطفى رضایى و علیرضا عبدولى در اوزان 
60 و 71 کیلوگرم صاحب مدال نقره و على جلالى 
عبدالوند در وزن 92 کیلوگرم صاحب مدال برنز 
شد. على احمدى وفا در وزن 45 کلوگرم نیز پنجم 
شد. در پایان این مسابقات تیم هاى گرجستان، 
اوکراین و روســیه به ترتیب با 141، 127 و 124 
امتیاز اول تا سوم شدند. تیم ایران نیز با کسب 81 

امتیاز پنجم شد.
رقابت هاى کشتى آزاد نوجوانان جهان نیز روزهاى 
28 تا 30 تیر برگزار شد و در پایان تیم ایران توسط 
على خرم دل در وزن 51 کیلوگرم، سیدحســن 
اســماعیل نژاد در وزن 71 کیلوگــرم و امیررضا 
معصومى در وزن 110 کیلوگــرم به مدال طلا و 
على رضایى در وزن 65 کیلوگــرم به مدال برنز 
دست یافت. شهداد خسروى و محمدرضا شاکرى 
در اوزان 55 و 60 کیلوگرم نیز پنجم شــدند. در 
رده بندى تیمى این مسابقات هند با 147 امتیاز 
قهرمان شــد و تیم هاى آمریکا، روسیه و ایران به 
ترتیب با 143، 140 و 116 امتیاز دوم تا چهارم 

شدند.

نکونام به حرف آمد؛

افشاگرى درباره پیشنهادهاى 
بالاى 10 میلیاردى!

سرمربى فولاد مى گوید مجموعه فولاد نباید اجازه 
دهد بازیکنانى که با سرمایه گذارى مادى و معنوى 
این مجموعه به فوتبال ایران معرفى شــده اند به 
ســادگى از این تیم جدا شــوند. جواد نکونام در 
تازه ترین گفت وگوى خــود درباره وضعیتش در 
فصل آینده، شــرایط فولاد و جدا شدن چندین 

ستاره این تیم صحبت کرد.
 ما در فولاد مثل سرباز بودیم

ابتدا از هواداران فولاد تشکر مى کنم، به 
خاطر مهر و محبتى که داشتند. ما در فولاد مثل 
سرباز بودیم و از روز اول گفتم باید به خاطر این 
مردم نهایت تلاش خود را بکنیم. خوشــحالم در 
سال اول موفق شــدیم کسب سهمیه کنیم و در 
ســال دوم هم به قهرمانى جام حذفى رسیدیم. 
پشت این ویترین زیبا، تلاش هاى زیادى نهفته 
بود. اینجا باید یک بار دیگر از تک تک بازیکنانم 
تشــکر کنم. همین طور از مســئولان باشگاه و 
اعضاى کادر فنى. بدون کار تیمى ممکن نبود ما به 
موفقیت برسیم. حالا فولاد دوباره اعتبار و قدرت 
بالایى به دست آورده و امیدوارم قدر این سرمایه 

دانسته شود.
 بعضى از اصلى ترین مهره هاى خود 

را به راحتى از دست دادیم
به نظر من فــولاد و بــه طور کلى خوزســتان 
ســرمایه هاى مهمى به ویژه در فوتبال هستند. 
خوشحالم که امروز اکثر باشگاه هاى مطرح لیگ 
برتر به دنبال جــذب بازیکنان فولاد هســتند؛ 
بازیکنانى که در دو سال گذشته با کمترین قرارداد 
در فولاد بازى کردند. این نشان دهنده اعتبار تیم 
ماست. فولادى درست کردیم که ستاره نداشت، 
بلکه یک تیم بود. تک تک بازیکنان در این مجموعه 
تیمى فوق العاده کار کردند. همین حالا مى تواند 
چند ملى پوش داشته باشد. چندین سال بود که 
فولاد در تیم ملى بازیکن نداشت. از همان شروع 
کارم در فولاد گفتم چرا نباید این باشگاه ملى پوش 
داشته باشد و امروز خوشحالم بعد از دو سال کار، 
به بیشتر اهدافى که داشتیم رسیدیم. فولاد باید 
همین مسیر درست را پیش برود. براى اینکار باید 
برنامه ریزى درست داشته باشیم. باید هزینه شود.

 مراقب باشید
ما در دو سال گذشته با کمبودهاى زیادى 
روبه رو بودیم. با بازیکنانــى کار را جلو بردیم که 
خوشحالم حالا در لیســت خرید مربیان زیادى 
هستند. ولى نباید این را فراموش کرد که بازیکنان 
فولاد سرمایه هاى این باشگاه هستند. متاسفانه 
بعضــاً اقدامات خوبى صورت نگرفــت. بعضى از 
بازیکنان اصلــى را به راحتى از دســت داده ایم. 
این اتفاق خوبى نیســت. مســئولان فولاد باید 
مراقب باشند تا سرمایه هایمان از دست نروند. این 
بازیکنان نتیجه ســرمایه گذارى مجموعه بزرگ 
فولاد اســت و باید از این سرمایه ها بهتر مراقبت 
مى شد. ما سال گذشته با تلاش و کوشش زیاد، 
اختلاف خود را با بعضى تیم هاى ثروتمند کمتر 
کردیم. با تیم هایى رقابت سایه به سایه داشتیم 
که هیچ محدودیتى نداشتند. به جرأت مى گویم 
کادر فنى، مسئولان باشگاه و بازیکنان جان خود 
را گذاشتند تا در شرایط خاص اهواز تیم از رقباى 
متمول خوب عقب نیفتد. متاســفانه امسال هم 
شرایط پیچیده شده و امیدوارم حداقل بازیکنانى 
که تا الان جدا نشده اند حفظ شوند. همین حالا 
چند بازیکن دیگر پیشــنهادات خوبى دریافت 
کرده اند. رقم هاى پیشنهادى هم بالاست. مردم 
اهواز به فولاد امیــد دارند و انتظارشــان بعد از 
موفقیت هاى دو ســال اخیر و دو صعود پیاپى به 

آسیا بالا رفته است.
پیشنهادهاى 10 تا 15 میلیاردى

بعد از فصل ســخت و طاقت فرسایى که 
داشــتم، چند روز به تعطیلات رفتم ولى پیگیر 
وضعیت تیم بودم. با مســئولان تیم هم ارتباط 
داشتم. با آقاى گرشاسبى مدیرعامل جدید باشگاه 
هم جلسه اى برگزار کردیم. حرف هایمان را زدیم. 
فکر مى کنم در یکــى دو روز آینده تکلیف براى 
آینده مشخص شود. به آقاى گرشاسبى هم گفتم 
اگر مى خواهیم از رقبا عقب نیفتیم، باید هم پاى 
دیگر باشــگاه ها پیش برویم. نبایــد فرصت را از 
دست داد. ما در همین دو ســه روز بازیکنانى از 
دســت دادیم که حالا باید براى جایگزین کردن 
آن ها 20، 30 میلیارد تومــان هزینه کنیم، تازه 
اگر در این بازار بازیکنى گیر بیاید که خوب باشد و 
خواسته هاى فولاد را برآورده کند. همین حالا هم 
پیشنهادات زیادى به دیگر بازیکنان ما شده است. 
رقم هایى گفته اند که کار را سخت مى کند. از 10 
میلیارد تا 15 میلیارد تومان. چه کادر فنى ما باشد 
چه نباشد، باشــگاه نباید اجازه جدایى بازیکنان 
را بدهند. همان طور که گفتم اینها سرمایه هاى 
فولاد هستند. براى آن ها زمان و هزینه صرف شده 

تا نام شان مطرح شود. 

پارالمپیکهندبال

ایسنا: رئیس فدراسیون هندبال گفت: فرناندز آمده تا با تمام توانش در راستاى اهداف فدراسیون به هندبال 
ایران کمک کند و ما هم همه تلاش خود را مى کنیم که هندبال ایران به جایگاه اصلى خود برســد. علیرضا 
پاکدل، رئیس فدراسیون هندبال در نشست خبرى مانوئل فرناندز اسپانیایى درباره جذب این سرمربى اظهار 
کرد: بعد از مدت ها و تلاش شبانه روزى توانستیم مربى تیم ملى را مشخص کنیم. ما شاخصه هایى را تعریف 
کرده بودیم همچون دانش لازم، تجربه کافى و ترجیحاً فضاى هندبال آسیا را بشناسد. این نکات حائز اهمیت 
بود و این ها چند گام ما را به جلو مى برد. ما از اسفند 98 پیگیر جذب مربى خارجى بودیم و گزینه هاى زیادى 
را بررسى کردیم. چند عامل بازدارنده براى این طولانى شدن وجود داشت. اولین عامل کرونا بود که نه تنها در 
ایران بلکه در دنیا وجود داشت. بحث دیگر مربیان بزرگ و صاحب نامى است که جدا ازمباحث مالى مى خواهند 
به کشورى وارد شــوند که امکانات و مقام درآن رشته وجود داشته باشــد. ما مدت هاست که مقامى در آسیا 
نداشته ایم. شیطنت هایى هم وجود داشت که نمى خواهم به آن ورود کنم اما خوشحالم که وعده خودمان را 

هر چند با تأخیر محقق کردیم.

ایرنا: سرپرست کاروان ایران در بازى هاى پارالمپیک 2020 توکیو از منفى شدن تست کروناى کاروان ورزشى 
ایران در دهکده بازى ها خبر داد و گفت: تمام ورزشکاران حاضر در دهکده بازى ها بدون هیچ مشکلى تمرینات 
خود را پیگیرى مى کنند. هادى رضایى اظهار کرد: تست کروناى تمام نمایندگان ورزشى ایران حاضر در دهکده 
بازى هاى پارالمپیک توکیو منفى بود و خوشبختانه ورزشــکاران بدون هیچ مشکل خاصى تمرینات خود را 
در سالن هاى ورزشى دهکده بازى ها آغاز کرده اند و شــرایط راضى کننده است. او در پاسخ به این پرسش که 
چه تیم هایى در حال حاضر در دهکده بازى ها حضور دارند، افزود: بسکتبال با ویلچر، والیبال نشسته، جودو، 
پاراتیروکمان، پاراوزنه بردارى، برخى از دوومیدانى کاران و پارادوچرخه سوارى در حال حاضر در دهکده بازى ها 
حضور دارند و تیم تیراندازى و برخى دیگر از دوومیدانى کاران براى شرکت در بازى هاى پارالمپیک راهى ژاپن 
مى شوند. سرپرست کاروان ایران در بازى هاى پارالمپیک توکیو در پایان تصریح کرد: شرایط خوبى در دهکده 
بازى ها براى کاروان ایران فراهم است و ورزشــکاران بدون دغدغه تمرینات خود را براى حضور در رقابت هاى 

پارالمپیک پیگیرى مى کنند.

رئیس فدراسیون هندبال:

فرناندز آمده تا با تمام توان به هندبال ایران کمک کند
سرپرست کاروان ایران خبر داد:

منفى شدن تست کروناى کاروان پارالمپیک ایران در دهکده بازى ها

ورزش
Sport

کاپیتان ذوب آهن تمدید کرد
مهر: کاپیتان تیم فوتبال ذوب آهن قراردادش را 
تمدید کرد. قاسم حدادى فر کاپیتان تیم فوتبال 
ذوب آهن قرارداد خود را به مدت یک فصل دیگر 
با این تیم تمدیــد کرد. مهــدى تارتار هدایت 
سبزپوشان اصفهانى را در این فصل برعهده دارد.

مطهرى در استقلال ماندنى شد
ورزش ســه: ارســلان مطهرى مهاجم نوك 
استقلال یک باردیگر قراردادش را با این باشگاه 
تمدید کرد. امیرارســلان مطهرى که صحبت 
از جدایى او ازجمع آبى ها بــود تبدیل به اولین 

بازیکن تمدیدى استقلال در فصل جدید شد.

رضا اسدى رسماً پرسپولیسى شد
همشهرى آنلاین: بازیکن اسبق تراکتور راهى 
پرسپولیس شد. رضا اسدى رسماً با عقد قراردادى 
به باشگاه پرسپولیس پیوست وجانشین احمد 
نوراللهى دراین تیم شد. اوسابقه بازى درتراکتور 

و سن پولتن را در کارنامه دارد.

مدافع بلغارى رسماً به استقلال 
تاجیکستان پیوست

فارس: اســتقلال تاجیکســتان قبل از دیدار 
با پرســپولیس مدافــع جذب کرد. اســتقلال 
تاجیکســتان که درنقل وانتقالات تابستانى با 
جذب بازیکن در خطوط؛ دروازه، دفاع و حمله 
درحال تقویت است، در آخرین خرید خود یک 
بازیکن بلغارســتانى را جذب کرد. این باشگاه 
خبرداد با پتارپاتف، مدافع 28 ساله بلغارستانى 
به توافق رسیده است و با عقد قراردادى، وى را 
تا پایان فصل دراختیارخواهد داشت. استقلال 
تاجیکستان که با بازى هاى کمتر در صدرجدول 
لیگ تاجیکستان قرار دارد، بازیکنان جدیدى را 
درواقع براى تقویت خود در لیگ قهرمانان آسیا و 

مقابله با پرسپولیس جذب مى کند.

مدافع جنجالى قراردادش
 را با استقلال فسخ کرد

ایلنا: مدافع تیم فوتبال استقلال قرارداد خود را 
با این باشگاه فسخ کرد. محمد دانشگرمدافع تیم 
فوتبال استقلال با حضور در سازمان لیگ قرارداد 
خود را به صورت یکطرفه با این باشگاه فسخ کرد. 
این بازیکن که یک سال دیگر با استقلال قرارداد 
داشت در ساختمان این باشگاه حاضر شد و بعد از 
یک ساعت در حالى که فرصت دیدار با کادر فنى 
و مدیران این باشگاه را پیدا نکرد راهى فدراسیون 
فوتبال شــد و قرارداد خود را فسخ کرد. دانشگر 
10 روز پیش با ارســال نامه به باشگاه استقلال 
خواستار روشن ضدن وضعیت مطالباتش شد و 

در نهایت با همان نامه قرارداد خود را فسخ کرد.

مهاجم پرسپولیس
 در حوالى سپاهان

مهر: سانتاکلارا پرتغال و سپاهان بر سرانتقال 
مغانلو به توافق رســیدند. مدیران دو باشــگاه 
سانتاکلارا پرتغال وسپاهان برسرانتقال شهریار 
مغانلو به توافق نهایى رسیده اند و مهاجم سابق 
سرخپوشــان طى این هفته قــرارداد خود را با 
باشگاه سپاهان اصفهان رسمى خواهد کرد. مغانلو 
نیم فصل دوم را در پرســپولیس حضورداشت و 
موفق شــد گل هاى مهمى براى سرخپوشان به 
ثمر برساند. مدیران پرسپولیس با سانتاکلارا برسر 
مبلغ رضایتنامه مغانلو به توافق نرسیدند و این 

مهاجم به زودى به سپاهان مى پیوندد.

شهباززاده سکوتش 
را شکست

برنا نیوز: مهاجمى که در تیررس قرمزهاست 
مى گوید از شایعات خسته شــده است. سجاد 
شــهباززاده آقاى گل لیگ برتر شــد تا حالا با 
پیشنهاداتى روبه رو شــود. پرسپولیسى ها براى 
جــذب اوبا ســپاهان درحال مبارزه هســتند. 
ســجاد درگفت وگو با ورزش سه نکاتى را گفت: 
پیشــنهاداتى دارم و همه آن ها از ایران نیست. 
اما موضوع این طور نیست که طى روزهاى اخیر 
در صفحات مجازى و رسانه ها مى بینم. راستش 
را بگویــم خیلى از این بابــت ناراحت و دلگیرم 
بابت این شایعات. اصلاً دنبال بازارگرمى نیستم 
و شاید با هرتیمى دوســه بارحرف زده باشم اما 
این طورنبوده که دنبال بازارگرمى باشم و طبیعى 
است که به دنبال این هستم تا بهترین تصمیم را 

براى آینده ام از جهات مختلف بگیرم. 

بازیکن سابق پرسپولیس
پیشنهاد استقلال را رد کرد

ایلنا: سروش رفیعى بهترین پاسور لیگ بیستم 
با رد پیشــنهاد تیم هاى اســتقلال و گل گهر، 
در جمع ســپاهانى ها ماندگار اســت. سروش 
رفیعى یکى از بهترین بازیکنان لیگ گذشته بود. 
بازیکنى که عنوان بهترین پاســور لیگ بیستم 
را از آن خــود کرد و پس از پایــان قراردادش با 
زردپوشــان اصفهانى در فصل گذشته، بازیکن 
آزاد است و به همین دلیل چندین تیم از جمله 
اســتقلال خواهان به خدمت گیرى این بازیکن 

شدند.

نقل و انتقالات
عجیب ولى واقعى؛ مسى پیشنهاد جدید دریافت کرد!ستاره هلندى بارسلونا با وجود گلزنى راضى نیست

ورزش 3: ستاره هلندى بارسلونا با وجود گلزنى در دیدار برابر بیلبائو از عملکرد خودش راضى نیست. ممفیس دپاى توانست 
نخستین گل خود را با پیراهن بارسلونا درلالیگا به ثمر رساند. این ستاره هلندى در دیدار برابر بیلبائو گل تساوى را براى آبى انارى ها 

به دست آورد تا شاگردان کومان نخستین شکست خود را تجربه نکنند.
 او بعد از بازى گفت: بدون شک کسب یک امتیاز بهتر از هیچى است. ما براى پیروزى جنگیدیم. به دنبال کسب سه امتیاز بودیم 
اما در نهایت یک امتیاز را کسب کردیم. این بازیکن هلندى ادامه داد: خوشحالم که در این بازى گلزنى کردم اما مى توانستم گل 
دوم را هم به ثمر برسانم. احساس ناکامى دارم چرا که فرصت دوم گلزنى را راحت از دست دادم. امیدوارم که بتوانم در دیدارهاى 

بعدى جبران کنم.

فارس: فوق ستاره آرژانتینى هنوز براى پارى سن ژرمن بازى نکرده پیشنهاد جدید دریافت کرد. نشریه «دیلى میل» انگلیس 
خبر داد لیونل مسى ابرستاره جدید پارى سن ژرمن هنوز براى تیم جدیدش بازى نکرده پیشنهاد جدیدى به دست آورد. طبق 
گزارش هاى رسیده دیوید بکام اسطوره انگلیسى و مالک باشگاه اینتر میامى آمریکا با مسى تماس برقرار کرده و به او پیشنهاد داده 
است. مسى به تازگى در انتقالى جنجالى با پارى سن ژرمن قرارداد دوساله امضا کرد. این نشریه انگلیسى اعلام کرد این مذاکرات 
وقتى رخ داد که مسى اخیراً براى خرید آپارتمان لوکس 5 میلیون پوندى به آمریکا رفته بود. مسى هنوز به آمادگى کامل براى 
حضور در ترکیب پارى سن ژرمن نرسیده است. با این وجود باید به ابرستاره حق داد بین آمریکایى شدن در کنار بکهام و فرانسوى 

شدن در جوار نیمار انتخاب سختى دارد!

آرش رضاوند، هافبک تیم فوتبال استقلال که قراردادش با این باشگاه به اتمام رسیده بود، در پى 
مذاکراتش با مسئولان باشگاه به توافق رسید و در جمع آبى پوشان ماندنى شد.             منبع: فارس

سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا 
همچنان نظرسنجى هاى خود را براى 
انتخاب تیم منتخب مرحله گروهى 
لیگ قهرمانان آسیا 2021 ادامه 
مى دهد. در جدیدترین نظرسنجى 
مهدى ترابى هافبک پرسپولیس در 
لیست نامزدهاى بهترین هافبک لیگ 
قهرمانان آسیا 2021 قرار گرفت.
منبع: ایلنا

گپ

مسائل احساسى در فوتبال حرفه اى جایى ندارد
پیشکسوت فوتبال ایران:

پیشکسوت فوتبال ایران با اشاره به این که احساس و 
مسائل عاطفى در فوتبال حرفه اى جایگاهى ندارد، گفت: 
در این عرصه همه به فکر منافع شخصى خود هستند و 

باید با برنامه ریزى به اهداف از پیش تعیین شده، دست 
یافت. بیژن ذوالفقارنســب در گفت وگو با ایرنا، افزود: 
فوتبال حرفه اى شرایط و ویژگى هاى خاص خود را دارد 

و باید بر اساس شرایط موجود در این عرصه گام برداشت. 
اینکه بخواهیم با احساس یا ایجاد مسائل عاطفى در این 
راه گام برداریم انتظارى غیرمنطقى است و به سرانجام 
نخواهد رسید. وى ادامه داد: باشگاه هایى که برنامه دارند 
از قبل مسیر و هدفشــان مشخص است و در زمانى که 
دور برگشت لیگ آغاز مى شود به فکر رفع مشکلات خود 
در فصل آتى هستند و حتى بازیکنان یا کادر فنى مورد 
نظر خود را نیز انتخاب مى کنند. طبیعى است هر چقدر 
پول و منابع مالى در اختیار باشد کار ساده تر است و این 

در جذب بازیکنان مورد نظر مؤثر خواهد بود.
این کارشناس فوتبال کشورمان در خصوص وضعیت 
پرسپولیس و بازیکنانى که از این تیم جدا شدند، گفت: 
شاید پرسپولیسى ها هم انتظار چنین اتفاقى را نداشتند، 
دو بازیکن تاثیرگذار این تیم از جمع سرخپوشان خارج 
شدند و این به دلیل همان شرایط فوتبال حرفه اى است. 
طبیعى اســت بازیکن و مربى به دنبال درآمد بیشتر و 
برنامه ریزى براى آینده حرفه اى خود است و زمانى که 

شما پیشنهاد به مراتب بالاتر با کیفیت و شرایط بهترى 
دارید آن را قبول خواهید کرد.

ذوالفقارنســب با تاکید بر این که برخى از باشگاه ها با 
درك درست این موضوع مشاوران کاربلدى را در اختیار 
گرفته اند، تصریح کرد: در این شرایط هر فرد یا گروهى 
که بتواند درســت تصمیم بگیرد و به موقع اقدام کند، 
موفق تر است، وقتى یک باشگاه رویه درست و سالمى را 
در پیش بگیرد در مسیر درستى گام بر خواهد داشت و 

مى تواند انتظار موفقیت را هم داشته باشد.
سرمربى اسبق تیم ملى فوتبال ایران در خصوص شرایط 
این تیم و بازى هاى پیش رو گفت: در برهه اى هستیم که 
باید همه برنامه هاى تیم ملى اعم از دیدارهاى دوستانه، 
برنامه هاى تمرینى، درخواست حضور بازیکنان ایرانى 
شــاغل در لیگ هاى اروپایى و... مشخص شده باشد تا 
طبق برنامــه کارها پیش برود. امیــدوارم تیم ملى در 
دیدارهایى که پیش رو دارد موفــق عمل کند و راهى 

جام جهانى شود.

پیکارهاى کشتى آزاد قهرمانى جوانان جهان با قهرمانى مقتدرانه ایران به پایان رسید؛

مربیان سازنده کشتى؛ مظلوم اما تاثیرگذار


